

花开富贵 表演者: Ruby

2. 中国剪纸艺术

表演者: 李啟弘

3. 书法艺术: 春联贺岁

表演者: 张作

4. 独唱: 十二月回想曲(Once Upon a

December)

表演者: 余朵朵(Bella Yu)

指导老师:潘洁(Jie Weston)

Singing is the best way to build confidence and expression. Jie Vocal studio(潘洁声乐工作室) teaches VOCAL SOLO TECHNIQUE which means focusing on the singing technique not just learning songs. The class is different to choir. The purpose is traning the individuality of soloist.



5. 中国古典舞:画心(Dance: Painting Heart)

表演者:胡畔,李欣璐,张峥

电影"画皮"的主题曲

6. 二重唱: 大鱼(Big Fish)

表演者: 符星儿(Xinger Fu) 汤芸琬(Juliana

Tong)

优美的歌曲《大鱼》演唱:汤芸琬;小提琴

伴奏: 符星儿

A beautiful song Big Fish sang by Juliana and companied with violin by Xinger

7. 乒乓球表演: 虎虎乒乓

表演者: 藏獒乒乓球俱乐部(Mastiff table

tennis Club)

8. 小提琴钢琴二重奏: 小步舞曲-作曲: 巴赫 Violin & Piano Duet: Minuet 3 by Bach 事意志: James Thomas Process Thomas

表演者:James Zhou; Brooke Zhang 五岁男生James(小提琴)和六岁女生Brooke

エタカエJailles (小旋今)和ハタメエDic 、(物琴) 今春 Minuet by Rach

(钢琴)合奏 Minuet by Bach





9. 钢琴三重奏: 月亮代表我的心(The moon represent my heart); 步步高(BU-BU-Gao) 表演者: 冰雪五人乐团-The Frosty Five Yuyuan Huang, Emma Liu, Sophie Liang, Helen Huang, Alyssa Liang

团体介绍:冰雪五人乐团源于2020年万圣节 的小范围聚会,由一个钢琴手,三个小提琴 手,和一个大提琴手组成。自成立乐团以后, 她们自己上网找乐谱,每周日定期排练。第 --首合奏曲是雪人FROSTY,非常成功。然后 又继续尝试乐多首应节曲目。这次给大家带 来两首熟悉的中文曲子。The Frosty Five is a Junior Piano Trio(including one pianist, three violinists and one cellist), and was started from 2020 Halloween. Their first performance song was "Frosty The Snowman". Since then, they have practiced together every Sunday and performed at a few community celebrations.



10. 张梅摄影作品展《多么美好的世界》

Mei Zhang's Photography work

表演者: Mei Zhang

一个三分钟小视频,展示个人摄影作品

A three minutes video of my photography work. It will be a collection of photos in a slide show format





11. 时装秀(Fashion Show)

表演者: 妈妈咪呀亲子团(The Mamma Mia Parent-Child Group) 刘科安吉拉,刘妍昕,李傲 卓,任芷莹,周跃萱等家庭。 妈妈咪呀亲子团因准备沙龙小镇云春晚而诞生。 这是一群热爱生活的妈妈们带着孩子们自娱自 乐的团体。陪伴是最长情的告白。陪娃路上, 你我一起成长,创造更多美好的回忆。妈妈们 辛苦了,我们开心量重要!祝大家新春快乐, 虎年吉祥如意。The Mamma Mia Parent-Child Group was born to prepare the Sharon Chinese Spring Festival Gala. This is a group of mothers who are passionate about life, bringing their children to entertain themselves. Companionship is the longest confession of love. On the way to accompany the children, you and I will grow together, and create more beautiful memories. Moms have worked hard, we are happy the most important! We wish you all a happy new year and a prosperous year of the tiger.

(3)



12. 小提琴独奏: 前奏与快板

作曲:克莱斯勒

Violin Solo: Praeludium and Allegro(Praeludium)

Kreisler

表演者: Danny Weng

Violin Praeludium and Allegro (Praeludium)

Kreisler

13. 独唱: 雪绒花(Edelweiss)

表演者:潘美贝尔(Mirabel Weston)

潘洁老师的女儿Mirabel Weston (潘美贝尔) 小小朋友给大家献上一曲。Mirabel刚刚6岁,

她今天现场实唱给大家表演,没有经过后期

的处理加工。祝大家新春愉快,万事如意。

14. 钢琴独奏 (1) 序曲 (2) 在花园里

Piano Solo: 1. Prelude by E. TETSEL

2. In the Garden by S. MAIKAI

表演者: Phoebe Tang





15. 歌舞: 恭喜恭喜

表演者: William Huang, Rosalie Huang,

Katherine Zhang

歌舞表演和小提琴伴奏《恭喜恭喜》

16. 钢琴大提琴二重奏: 雪人 Piano & Cello Duet: Frosty the Snowman 表演者: Daniel Ge & Deanna Ge

钢琴和大提琴合奏Frosty the Snowman





17. 古筝合奏(Guzheng): 女人花(Women Flower) 表演者: 沙龙高山流水古筝队(Sharon Chinese Guzheng Club): 张瑞、黄文湘、刘岩、洪碧玲

指导老师: 秦君

团体介绍:沙龙高山流水古筝队成立于2016年春天,指导老师:秦君。先后参加乐多次大 Boston地区的华人和多民族文化交流表演,包 括沙龙华人春节晚会,亚美节,沙龙中印文化

Sharon Chinese Gu-Zheng Club was formally established in Spring of 2016 when a group of 12 Chinese moms expressed desire of learning Gu-Zheng. Their teacher is Ms. Jun Qin who is one of the highly known professional teachers with more than 20 years of experiences. During the past 6 years, they have had several stage performances including Chinese Spring Festival celebration and Asian American Day.





18. 独唱:送别(Farewell)

表演者: 郑楹滢(Victoria Zheng)

指导老师:潘洁(Jie Weston)

歌曲《送别》原创曲调取自约翰·p·奥德威作曲的美国歌曲《梦见家和母亲》,由李叔同作词。今天郑楹滢小朋友将用中英文演唱一首经过艺术改编的《送别》。

The tune of the song "Farewell" is taken from the American song "Dreaming of Home and Mother" composed by John P. Ordway, with lyrics by Shutong Li. Today, the 8year old girl, Victoria Zheng will sing the artistic version of "Farewell" in English and Chinese.

19. 诗朗诵: 大人们这样说

作者: 刘敏知, 朗读: 黄贺(He Huang)

20. 男声独唱:滚滚长江东逝水 表演者:张用玺(Grant Zhang)

三国演义主题曲





21. 舞蹈: 无价之姐(Dance: Ms. Priceless) 表演者: 沙龙女团(The Sharon Girls Group): 刘玉榕, 李欣璐, 孟吉娜, 王楠, 杨帆 沙龙女团由五位热爱舞蹈的职场妈妈组成, 她 们工作带娃之余欢聚一起跳跳舞唠唠嗑, 给平 凡的生活增添了许多乐趣。舞蹈无价之姐是她 们的成团作品, 寓意所有的姐妹们都是自己的 无价之宝! 愿大家虎年都找到自己的热爱. 健

The Sharon Girls Group is composed of five working mothers who love dancing. After working and taking care of kids, they get together to dance and chat. It adds lots of joy to ordinary life. "Ms. Princess" is their first group dance, it means that all sisters are their own priceless treasures! Wish everyone finding their passion in the year of the Tiger, be healthy, happy, and more powerful like a tiger with wings!



康快乐,如虎添翼!



22. 合唱:同一首歌

表演者: 沙龙青春之声合唱团



恭贺新禧!万事如意! 虎年吉祥!岁岁平安!



